

Title (en)

OPIATE ANTAGONISTS.

Title (de)

OPIAT-ANTAGONISTEN.

Title (fr)

ANTAGONISTES D'OPIASTE.

Publication

EP 0190296 A1 19860813 (EN)

Application

EP 85904076 A 19850823

Priority

AU 676184 A 19840824

Abstract (en)

[origin: WO8601508A1] Compounds of general formula (I), wherein one of the R1, R2 and R3 groups represents a feruloyl or isoferuloyl group of formula (II) or (III), respectively, and the other R1, R2 and R3 groups represent hydrogen. These compounds have opiate receptor activity and may be used in treatment of the toxic effects of opiate narcotic analgesics. Preparation of these compounds by extraction from coffee, and by synthetic processes is disclosed.

Abstract (fr)

Composés de formule générale (I), où l'un des groupes R1, R2 et R3 représente un groupe féruloyle ou isoféruloyle de formule (II) ou (III), respectivement, et les autres groupes R1, R2 et R3 représentent l'hydrogène. Ces composés présentent une activité de récepteurs d'opiate et peuvent être utilisés dans le traitement des effets toxiques d'analgésiques narcotiques à base d'opiate. Est décrite la préparation de ces composés par extraction du café et par des procédés de synthèse.

IPC 1-7

C07D 307/00

IPC 8 full level

C07D 307/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

C07D 307/00 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8601508A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8601508 A1 19860313; EP 0190296 A1 19860813

DOCDB simple family (application)

AU 8500200 W 19850823; EP 85904076 A 19850823